
Zápis ze zasedání osadního výboru Andělská Hora ze dne 26. 6. 2024 

vyjádření osadního výboru ke změně územního plánu 

Přítomni: Bouda, Čimburová, Hrbková, Kačenová, Popelínská, Soldán  

Hosté: Kačena, Wolf, Zoul, Hartlová, Prattingerová, Čermák, Severa, Severová, Riedl, Riedlová, 

Lejsková, Svobodová  

Zástupce firmy LFIC paní Petra Caltová  

 

Informace  

- Občanům Andělské Hory byl paní Caltovou představen záměr zřízení rekreačního areálu 

s možností ubytování o kapacitě až 100 osob v místě bývalé škvárovny. Pro realizaci tohoto 

záměru je nutné schválení změny územního plánu.  

- Na základě diskuse paní Caltové s občany Andělské Hory osadní výbor:  

Nesouhlasí se zřízením ubytovacího zařízení, včetně kempu pro stany, karavany, týpí a jiné.  

Důvodem k nesouhlasnému stanovisku osadního výboru je záměr zachovaní klidové a bezpečné 

zóny.  

Souhlasí s výstavbou restaurace, hřiště pro děti, naučné „stezky“ o historii Andělské Hory, a to 

s primárním určením pro cyklisty a pěší. Za podmínky, že bude zachován a dodržován zákaz 

vjezdu motorových vozidel od vlakového nádraží až do kolonky.  

- Žádáme vedoucího stavebního úřadu pana Martina Janouška o zanesení podmínek osadního 

výboru do plánované změny územního plánu.  

 

 

Osadní výbor Andělská Hora 

 

  


